

Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

للمويل والاستثمار ش.م.ك.ع.

Date: 21 December 2025

الكويت في 21 ديسمبر 2025

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure of the Outcomes of the Arzan Financial Group (K.P.S.C.) BoD meeting.

الموضوع: إفصاح مكمل حول نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للمويل والاستثمار ش.م.ك.ع. عامة.

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, Attached is the "Supplementary Disclosure Form".

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم "نموذج الإفصاح المكمل".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal
Vice Chairman & CEO


جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل - Supplementary Disclosure Form

Date	2025/12/21	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	Supplementary Disclosure of the Outcomes of the Arzan Financial Group BoD meeting	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك (عامة)
Date of the Previous Disclosure	2025/12/16	عنوان الإفصاح
Title of the Previous Disclosure	Arzan Financial Group Board of Directors Meeting Invitation	إفصاح مكمل حول نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية
Development that occurred to the Disclosure	Arzan Financial Group for Financing and Investment (K.S.C.C.) announces that its Board of Directors convened today and resolved as follows:	تاريخ الإفصاح السابق
	1. Approve the change of the legal form of one of the Group's joint ventures through the incorporation of a new limited liability company, and the transfer of the joint venture's assets, rights, and obligations to the new entity, subject to obtaining the necessary regulatory approvals and completing the required legal procedures.	عنوان الإفصاح السابق
	2. Approve the adoption of a plan aimed at enhancing the Group's capital adequacy ratio in accordance with the instructions issued by the Capital Markets Authority, noting that any material financial impacts or related developments will be disclosed in due course in accordance with the applicable disclosure requirements.	الدعوة لاجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية
The Financial Effect of the developments	There is no material financial impact at this stage.	التطور الحاصل على الإفصاح
		تعلن شركة مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك.ع) أن مجلس إدارتها قد عقد اجتماعه بتاريخ اليوم وقرر ما يلي:
		1. الموافقة على تغيير الشكل القانوني لشركة محاصة تابعة للمجموعة، وذلك من خلال تأسيس شركة ذات مسؤولية محدودة جديدة، ونقل كافة الأصول والحقوق والالتزامات الخاصة بتلك الشركة إلى الشركة الجديدة، وذلك بعد استيفاء الإجراءات النظامية والحصول على الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المختصة.
		2. الموافقة على تبني خطة تهدف إلى تعزيز نسبة مدى كفاية رأس المال للمجموعة وفقاً لتعليمات هيئة أسواق المال في هذا الشأن، وسيتم الإفصاح عن أي آثار مالية جوهرية أو تطورات متعلقة بها في حينه، وذلك وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعتمدة.
		لا يوجد أثر مالي جوهري في الوقت الحالي.

Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

للتداول والاستثمار ش.م.ك.ع.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.